
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 1. maj 2018 stillet følgende spørgs-

mål nr. 906 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares.  Spørgsmålet er 

stillet efter ønske fra Flemming Møller Mortensen (S). 

 

Spørgsmål nr. 906:  

”Ministeren bedes redegøre for på hvilke afdelinger, der siden sommeren 2015 er 

brugt brandvagter til at sikre brandsikkerheden i forbindelse med overbelægning, 

herunder hvor store udgifter afdelingerne har haft til disse brandvagter?” 

 

Svar: 

Ministeriet har til brug for besvarelsen af spørgsmålet anmodet om bidrag fra Danske 

Regioner. Det forventes, at spørgsmålet vil kunne besvares endeligt primo juni 2018. 
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